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PROTOKÓŁ Nr XXVII/2021 

z sesji RADY MIASTA WĄBRZEŹNO 

 

z dnia 31 marca 2021 r. 

 

 

 Sesja Rady Miasta Wąbrzeźno odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 

porozumiewania się na odległość i trwała od godz. 14.00 do godz. 16.30. 

 

Ad 1 

 Otwarcia XXVII sesji Rady Miasta Wąbrzeźno dokonała Wiceprzewodnicząca Rady pani Eleonora 

Orczykowska. Następnie pani Eleonora Orczykoswska poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, obrady będą transmitowane i utrwalone za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Poinformowała, że XXVII sesja Rady Miasta 

Wąbrzeźno odbędzie się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na 

odległość. 

 Powitała zgromadzonych: Radnych Rady Miasta Wąbrzeźno, Burmistrza Wąbrzeźna pana Tomasza 

Zygnarowskiego, Zastępcę Burmistrza pana Wojciecha Trzcińskiego, panią Mariolę Frankowską 

Skarbnika Miasta, panią Dorotę Stempską Sekretarz Miasta, panią Monikę Kochowicz Radcę Prawnego 

Urzędu Miasta, Dyrektorów miejskich placówek oświatowych, Prezesów miejskich spółek, 

pracowników Urzędu Miasta, a także mieszkańców, oglądających obrady za pośrednictwem Miejskiej 

Telewizji Kablowej. 

 

Ad 2 

 Pani Eleonora Orczykowska na podstawie listy obecności, stwierdziła quorum. Oznajmiła, że w 

obradach uczestniczy 14 radnych.  

W sesji nie uczestniczyła Radna Pani Aleksandra Basikowska.  

 

 Ad 3 

 Pani Eleonora Orczykowska poinformowała, że na adres poczty elektronicznej został 

wysłany Protokół nr XXV/2021 i XXVI/2021. Protokoły wysłane został w wersji 

edytowanej z możliwością wprowadzenia poprawek.  

Wobec braku uwag Protokół Nr XXV/2021 i XXVI/2021zostały przyjęty. 
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Ad 4 

 Prowadząca obrady odczytała propozycję porządku obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu z XXV i XXVI sesji Rady Miasta. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wąbrzeźnie za 2020 

rok. 

6. Sprawozdanie z realizacji gminnego programu wspierania rodziny za rok 2020. 

7. Sprawozdanie opisowe z wykonania budżetu projektu pn.: „Wąbrzeskie Kluby Samopomocy” 

za okres od 01.01.2020 r. do 31.12.2020 r. 

8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za 2020 rok. 

9. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za rok 2020. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2021 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej Społecznej 

Inicjatywie Mieszkaniowej - Regionalnym Wąbrzeskim Towarzystwie Budownictwa 

Społecznego z siedzibą w Wąbrzeźnie.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Wąbrzeźno w 2021 roku. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Aktywności Lokalnej dla Miasta Wąbrzeźno 

na lata 2021-2022. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu spożywania napojów 

alkoholowych w miejscu publicznym na terenie Gminy Miasto Wąbrzeźno. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Wąbrzeźna dla obszaru położonego przy ul. 

Przejazdowej. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Wąbrzeźna dla obszaru położonego przy ul. 750 – 

lecia Wąbrzeźna. 

17. Zapytania i wolne wnioski. 

18. Zamknięcie XXVII sesji Rady Miasta. 

Nikt nie złożył wniosku w przedmiocie zmiany powyższego porządku obrad XXVII sesji Rady Miasta 

Wąbrzeźno. 
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Ad 5 

 Pani Eleonora Orczykowska przekazała, że kolejne trzy punkty tj. 5, 6 i 7 porządku obrad dotyczą 

Sprawozdań przygotowanych przez panią Annę Wróblewską Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wąbrzeźnie.  

Poinformowała, że Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wąbrzeźnie 

za 2020 rok wszyscy Radni otrzymali w materiałach na XXVII sesję Rady Miasta powyższe 

sprawozdanie cele zapoznania (załącznik nr 2). 

Wobec braku pytań przekazała, że powyższe sprawozdanie zostało przez Radę Miasta Wąbrzeźno 

przyjęte. 

Ad 6 

 Pani Eleonora Orczykowska oznajmiła, że Sprawozdanie z realizacji gminnego programu wspierania 

rodziny za rok 2020 wszyscy Radni otrzymali w materiałach na XXVII sesję Rady Miasta powyższe 

sprawozdanie cele zapoznania (załącznik nr 3). 

Wobec braku pytań przekazała, że powyższe sprawozdanie zostało przez Radę Miasta Wąbrzeźno 

przyjęte. 

Ad 7 

Wiceprzewodnicząca Rady przekazała, że Sprawozdanie opisowe z wykonania budżetu projektu pn.: 

„Wąbrzeskie Kluby Samopomocy” za okres od 01.01.2020 r. do 31.12.2020 r. 

wszyscy Radni otrzymali w materiałach na XXVII sesję Rady Miasta powyższe sprawozdanie cele 

zapoznania (załącznik nr 4). 

Wobec braku pytań przekazała, że powyższe sprawozdanie zostało przez Radę Miasta Wąbrzeźno 

przyjęte. 

Ad 8 

Pani Eleonora Orczykowska poinformowała, że kolejne dwa punkty tj. 8 i 9 porządku obrad dotyczą 

Sprawozdań przygotowanych przez panią Dorotę Gumułę Dyrektor Wąbrzeskiego Centrum Profilaktyki 

Terapii i Integracji Społecznej. 

 

 

 Pani Eleonora Orczykowska przekazała, że Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za 2020 rok wszyscy Radni 

otrzymali w materiałach na XXVII sesję Rady Miasta powyższe sprawozdanie cele zapoznania 

(załącznik nr 5). 

Wobec braku pytań przekazała, że powyższe sprawozdanie zostało przez Radę Miasta Wąbrzeźno 

przyjęte. 

Ad 9 

Pani Eleonora Orczykowska przekazała, że Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za rok 2020 
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wszyscy Radni otrzymali w materiałach na XXVII sesję Rady Miasta powyższe sprawozdanie cele 

zapoznania (załącznik nr 6). 

Wobec braku pytań przekazała, że powyższe sprawozdanie zostało przez Radę Miasta Wąbrzeźno 

przyjęte. 

 

 Ad 10 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Eleonora Orczykowska poinformowała, że wszystkie złożone na 

XXVII sesję Rady Miasta Wąbrzeźno projekty uchwał zostały przedstawione i omówione podczas 

wspólnego posiedzenia wszystkich komisje Rady Miasta, które odbyło się w dniu 29 marca br. o 

godzinie 14.00. Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania 

się na odległość.  

Ad 11 

Pan Tomasz Zygnarowski (Burmistrz Wąbrzeźna) przekazał, że zmiany w budżecie miasta na 

2021 rok obejmują: 

Zmiany ujęte w planie dochodów na kwotę 221.256,00 zł dotyczą: 

1. Wprowadzenia decyzji Ministra Finansów, Funduszy i Polityki Regionalnej 

ST3.4750.2.2021 w sprawie ostatecznych kwot subwencji, z których oświatowa zostaje 

zwiększona o kwotę 75.728,00 zł, 

2. W ramach środków SARS-CoV-2 z przeznaczeniem na realizację Narodowego Programu 

Szczepień Ochronnych przeciwko wirusowi SARS-CoV-2 planuje się na podstawie Decyzji 

Wojewody Kujawsko-Pomorskiego WFB.V.1612.2.1.2021 kwotę 16.500,00 zł na organizację 

telefonicznego punktu potrzeb transportowych oraz informacji o szczepieniach przeciwko 

wirusowi na okres od połowy stycznia do końca czerwca 2021 r. Ponadto planuje się faktyczne 

koszty transportu po 24 zł na osobę na jedno szczepienie- 124 zł do marca 2021r. , 

3. W ramach środków na przeciwdziałanie COVID-19 planuje się kwoty dopłaty do czynszu 

na okres I półrocza 2021 w kwocie 18.180,00 zł na podstawie Decyzji Wojewody Kujawsko-

Pomorskiego WFB.I.3111.5.8.2021 z 24 lutego 2021 r., 

4. W ramach realizacji programu Wspieraj Seniora na rok 2021 na podstawie Decyzji 

WFB.I.3111.5.20.2021 została gminie przyznana kwota 9.293,00 zł, na realizację zadań 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, 

5. Wprowadzenia planowanej kwoty darowizny dla miasta w kwocie 54.000,00 zł w tym 

4.000,00 na zadania realizowane przez WCPTiIS, 
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6. Wprowadzania planowanego wpływu z tytułu ubezpieczenia majątku na terenie miasta, 

w tym uszkodzenie oświetlenia mostu na Jeziorze Zamkowym i Lampy na ulicy Macieja Rataja 

w kwocie 16.500,00 zł, 

7. Wprowadzenia różnych dochodów z tytułu rozliczenia roku 2020 w kwocie 25.000,00 zł, 

8. Zwiększenia dochodów z tytułu wieczystego użytkowania o kwotę 10.000,00 zł 

w związku z wyższym wykonaniem tego dochodu, 

9. Wprowadzenia rekompensaty z tytułu opłaty targowej w kwocie 84.403,00 zł zgodnie 

w wykonaniem tej opłaty w 2019 r., równocześnie zmniejszenia planowanych dochodów 

w kwocie 90.000,00 zł, na podstawie Decyzji ST9.477.6.2021 Ministra Finansów, Funduszy 

i Polityki Regionalnej, 

10. Wprowadzenia dochodów z rozliczenia projektów unijnych z lat wcześniejszych 

w kwocie 80.469,60 i równocześnie zmniejszenia środków RFIL o kwoty wydatkowane 

w grudniu 2020 . 

Zmiany ujęte w planie wydatków zmieniają budżet o kwotę 221.256,00 zł i dotyczą: 

1. Wprowadzenia środków w kwocie 25.000,00 zł na przebudowę pomnika na Placu Jana 

Pawła II, częściowo w kwocie 7.000,00 zł z rezerwy inwestycyjnej, 

2. Wprowadzenia środków na kwotę 10.000,00 zł, z rezerwy inwestycyjnej celem 

rozpoczęcia procesu projektowania budynku komunalnego, którego budowa mogłaby być 

zrealizowana z 80% wsparcie ze środków rządowych, 

3. Wprowadzenia wydatków na przebudowę ogrodzenia przy SP nr 2 w kwocie 50.000,00 zł, 

4. Wprowadzenia zwiększenia wydatków o 40.000,00 zł na zmiany planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta, 

5. Wprowadzenia kwoty 18.000,00 zł na wykup gruntu pod ścieżkę pieszo-rowerową nad 

Jeziorem Frydek, 

6. Wprowadzenia dotacji dla Powiatu na dofinansowanie warsztatów Terapii Zajęciowej 

w kwocie 20.000,00 zł ( 13.000,00 zł dotacji planowane było dla Powiatu w tym: na 

wypożyczalnię sprzętu rehabilitacyjnego – te dotacje nie będą realizowane w związku z czym 

środki proponuje się przeznaczyć na dotację stanowiącą wkład własny w projekcie 

przeciwdziałającym degradacji infrastruktury istniejących warsztatów terapii zajęciowej), 
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7. Wprowadzenia zwiększenia kwoty dotacji dla Przedszkola Terapeutycznego „Jedno 

Słońce” w kwocie 47.231,00 zł, 

8. Wprowadzenia wydatków z odszkodowania ubezpieczonego majątku w kwocie 8.300,00 

na naprawę lampy ul. Macieja Rataja, i w kwocie 6.000,00 zł na naprawę oświetlenia mostu na 

Jeziorze Zamkowym, 

9. Zwiększenia wydatków na likwidację pieców o kwotę 22.000,00 zł z rezerwy bieżącej, 

w związku z dużym zainteresowaniem mieszkańców wymianą źródła ciepła na ekologiczne, 

10. Wprowadzenia zmian na wniosek Dyrektora WCPTiIS w kwocie 7.342,39 zł oraz 

wprowadzenia kwoty 4.000,00 zł pozyskanej darowizny na wydatki jednostki, 

11. Wprowadzenia po stronie dochodowej i wydatkowej w SP nr 2 kwoty 1.528,00 zł, 

12. Wprowadzenia niezbędnych zmian w wydatkach urzędu na kwotę 12.000,00 zł 

w związku z bieżącą realizacją budżetu, 

13. Wprowadzenia wydatków dotyczących koordynacji szczepień: w ramach środków 

SARS-CoV-2 z przeznaczeniem na realizację Narodowego Programu Szczepień Ochronnych 

przeciwko wirusowi SARS-CoV-2 planuje się na podstawie Decyzji Wojewody Kujawsko-

Pomorskiego WFB.V.1612.2.1.2021 na kwotę 16.500,00 zł na organizację telefonicznego 

punktu potrzeb transportowych oraz informacji o szczepieniach przeciwko wirusowi na okres 

od połowy stycznia do końca czerwca 2021 r. Ponadto planuje się faktyczne koszty transportu 

po 24 zł i 52 zł, na osobę na jedno szczepienie łącznie 124 zł do marca 2021r. , 

14. W ramach środków na przeciwdziałanie COVID-19 planuje się kwoty dopłaty do czynszu 

na okres I półrocza 2021 w kwocie 18.180,00 zł na podstawie Decyzji Wojewody Kujawsko-

Pomorskiego WFB.I.3111.5.8.2021 z 24 lutego 2021 r., 

15. W ramach realizacji programu Wspieraj Seniora na rok 2021 na podstawie Decyzji 

WFB.I.3111.5.20.2021 została gminie przyznana kwota 9.293,00 zł, na realizacje zadań 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19. 

Uchwała Nr XXVII/178/21 zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2021 rok 

została podjęta jednogłośnie przy 14 głosach „za” – załącznik nr 7. 

Ad 12 

Pan Tomasz Zygnarowski (Burmistrz Wąbrzeźna) przekazał, że nowelizacja ustawy z dnia 

26 października 1995 r. o niektórych formach popierania budownictwa mieszkaniowego (tj. 

Dz.U. z 2019 r. poz.2195 ze zm.), która weszła w życie w dniu 19 stycznia 2021 r., daje 
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możliwość ubiegania się Gminie Miasto Wąbrzeźno o wsparcie dla istniejących Społecznych 

Inicjatyw Mieszkaniowych (nowa nazwa Towarzystw Budownictwa Społecznego) zwanych 

dalej SIM ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa. Oznajmił, że wsparcie 

to jest udzielane przez Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii, ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie części lub całości działania polegającego 

na objęciu przez Gminę Miasto Wąbrzeźno udziałów w istniejącej Społecznej Inicjatywie 

Mieszkaniowej czyli Regionalnym Wąbrzeskim Towarzystwie Budownictwa Społecznego 

w Wąbrzeźnie Sp. z o.o. zgodnie z art.331 ustawy o niektórych formach popierania 

budownictwa mieszkaniowego. Wsparcie jest udzielane gminie na realizację konkretnego 

zadania inwestycyjnego realizowanego przez SIM (RW TBS Sp. z o.o.) i nie może przekroczyć 

10% wartości kosztów przedsięwzięcia inwestycyjno-budowlanego w przypadku istniejącego 

już SIM. Gminie może zostać udzielone wsparcie więcej niż jeden raz, o ile każde z działań 

związane jest z realizacją innego przedsięwzięcia inwestycyjno-budowlanego. Wsparciem 

mogą być objęte przedsięwzięcia inwestycyjno-budowlane aktualnie realizowane jak 

i planowane do realizacji. Warunkiem udzielenia przedmiotowego wsparcia jest złożenie 

zatwierdzonego przez Radę Miasta w drodze uchwały wniosku Burmistrza Wąbrzeźna 

kierowanego do Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii. 

Następnie Pan Tomasz Zygnarowski przekazał, że przedmiotowy wniosek dotyczy realizacji 

inwestycji pod nazwą „Budowa budynku wielorodzinnego 24 lokalowego przy ul. Bp. J. 

Dantyszka 10 w Wąbrzeźnie pod wynajem”. Planowany koszt realizacji zadania wyniesie 

5.112.000,00 zł. Wnioskowana wartość wsparcia ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa to kwota 511.000,00 zł, co stanowi 10% łącznych planowanych kosztów 

inwestycji. W ramach realizacji inwestycji powstaną 24 lokale mieszkalne wraz 

z pomieszczeniami przynależnymi (piwnicami) na wynajem. Obecnie inwestycja znajduje się 

w fazie realizacji. Proces inwestycyjny rozpoczął się w grudniu 2019 roku, a zakończenie 

budowy budynku zaplanowano na marzec 2022 roku. 

Uchwała Nr XXVII/179/21 w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej 

Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej – Regionalnym Towarzystwie Budownictwa Społecznego 

z siedzibą w Wąbrzeźnie została podjęta jednogłośnie przy 14 głosach „za” – załącznik nr 8. 

Ad 12 

Pan Tomasz Zygnarowski (Burmistrz Wąbrzeźna) poinformował, że omawiana uchwała jest 

podejmowana cyklicznie każdego roku. Oznajmił, że w związku z nowelizacją ustawy z dnia 
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21 sierpnia 1997 r. o ochronie zwierząt (Dz. U. z 2020 r. poz. 638) zmieniony został art. 11a, 

który zobowiązuje Radę Miasta do określenia w drodze uchwały, corocznie do dnia 31 marca, 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt.  

W związku z powyższym przygotowany został Program opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Wąbrzeźno w 2020 roku, 

który stanowi załącznik do niniejszej uchwały. Obejmuje on swoim zakresem realizację takich 

zadań jak:  

1) zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt;  

2) opiekę nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie;  

3) odławianie bezdomnych zwierząt;  

4) obligatoryjną sterylizację albo kastrację zwierząt w schronisku dla zwierząt;  

5) poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt;  

6) usypianie ślepych miotów;  

7) wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt 

gospodarskich;  

8) zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń drogowych 

z udziałem zwierząt. 

Uchwała Nr XXVII/180/21 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Wąbrzeźno w 

2021 roku została podjęta jednogłośnie przy 14 głosach „za” – załącznik nr 9. 

Ad 13 

Pan Tomasz Zygnarowski (Burmistrz Wąbrzeźna) poinformował, że Zgodnie 

z art. 110 ust. 10 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej Rada biorąc pod uwagę 

potrzeby w zakresie pomocy społecznej opracowuje i kieruje do wdrożenia lokalne programy 

pomocy społecznej. Program Aktywności Lokalnej jest również niezbędnym dokumentem do 

aplikowania o środki unijne w ramach projektów z EFS, które zamierza realizować Miejski 

Ośrodek Pomocy Społecznej w Wąbrzeźnie w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014 - 2020. 

Głównym celem Programu jest praca z grupami znajdującymi się w niekorzystnym położeniu, 

wykluczonymi społecznie lub zagrożonymi tym zjawiskiem. 
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Należy ożywić i pobudzić w społeczeństwie poczucie odpowiedzialności za siebie 

i innych, zwłaszcza tych najsłabszych. Pomocny w tym zakresie jest Program Aktywności 

Lokalnej, który zakłada działania na rzecz uaktywniania i pobudzania potencjału grup oraz 

społeczności lokalnych, a także włączanie ich w życie społeczne. 

Uchwała Nr XXVII/181/21 w sprawie przyjęcia Programu Aktywności Lokalnej dla 

Miasta Wąbrzeźno na lata 2021-2022 została podjęta jednogłośnie przy 14 głosach „za” 

– załącznik nr 10. 

Ad 14 

Zgodnie z art. 14 ust. 2a ustawy z dnia 26 października 1982 r. o wychowaniu w trzeźwości 

i przeciwdziałaniu alkoholizmowi zabrania się spożywania napojów alkoholowych w miejscu 

publicznym, z wyjątkiem miejsc przeznaczonych do ich spożycia na miejscu, w punktach 

sprzedaży tych napojów. Przepisem art. 14 ust. 2b powołanej ustawy prawodawca umożliwia 

radzie gminy wprowadzenie, w drodze uchwały, w określonym miejscu publicznym na terenie 

gminy, odstępstwo od zakazu spożywania napojów alkoholowych , jeżeli uzna, że nie będzie 

to miało negatywnego wpływu na odpowiednie kształtowanie polityki społecznej w zakresie 

przeciwdziałania alkoholizmowi, o której mowa w art. 2 ust. 1, i nie będzie zakłócało 

bezpieczeństwa i porządku publicznego. 

Teren plaży nad jeziorem Zamkowym to miejsce rekreacji i wypoczynku przeznaczone dla 

większej liczby osób. Miejsce to w sezonie cieszy się ogromny zainteresowaniem 

mieszkańców. 

Liczba zdarzeń, w których funkcjonariusze muszą interweniować w zakresie zakłócenia 

porządku publicznego zmniejsza się, stąd też uznaje się, że wprowadzone odstępstwo od zakazu 

spożywania napojów alkoholowych nie będzie miało negatywnego wpływu na odpowiednie 

kształtowanie polityki społecznej w zakresie przeciwdziałania alkoholizmowi oraz nie będzie 

zakłócało bezpieczeństwa i porządku publicznego. 

Następnie Pan Tomasz Zygnarowski oświadczył, że w ramach autopoprawki chciałby 

dokonać zmiany w treści powyższej uchwał w następującym brzmieniu:  

„§ 1. 1. Na terenie Gminy Miasto Wąbrzeźno w okresie od 1 maja do 15 września każdego 

roku wprowadza się odstępstwo od zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscu 

publicznym nad jeziorem Zamkowym (działka nr 276/4 obręb 2 Gminy Miasto Wąbrzeźno), 

którego obszar określa się w następujący sposób: 
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1) plaża od ścieżki pieszo-rowerowej do przystani sportów wodnych, 

2) przystań sportów wodnych, 

3) taras przy amfiteatrze, 

4) sektor A obejmujący ruiny zamku w czasie organizowania imprez kulturalno-

rozrywkowych, 

5) sektor B.”. 

 Pani Małgorzata Biewald Radna Rady Miasta Wąbrzeźna oznajmiła, że bardzo trudno jest jej 

zaakceptować powyższą uchwałę bez uwag. Przekazał, że nie powinno się dopuszczać do 

spożywania na terenie wskazanym w uchwale tzw. napojów alkoholowych mocnych aby nie 

prowokować sytuacji upijania się przebywających tam osób, a zwłaszcza osób młodych. 

Należy wypracować system kontrolowania obszarów objętych odstępstwem od zakazu 

spożywania napojów alkoholowych aby uniknąć sytuacji upijania się osób, a zwłaszcza osób 

małoletnich. Ponadto należy zadbać o rozstawienie w powyższych miejscach odpowiedniej 

ilości koszy na nieczystości w celu utrzymania terenu w czystości i porządku.  

 Pan Tomasz Zygnarowski poinformował, że kwestia bezpieczeństwa oraz utrzymania ładu i 

porządku na omawianym terenie będą respektowane i egzekwowane na mocy innych 

przepisów, które nie mogą być przedmiotem omawianej uchwały. 

 Pan Krzysztof Grzybek Komendant Straży Miejskiej poinformował, że od trzech lat na terenie 

Gminy Miasto Wąbrzeźno obowiązuje uchwala o bardzo podobnej treści. Obecnie 

procedowane uchwała dopuszczę spożywanie napojów alkoholowych w miejscach 

wyznaczonych na terenie Podzamcza. Wyjaśnił, że powyższa uchwała nie ma na celu 

zachęcanie osób lub młodzieży do spożywania tam napojów alkoholowych lecz dopuszcza 

jedynie taką możliwość. Oświadczył, że w sytuacjach kiedy jakaś osoba będzie w nadmiarze 

spożywała alkohol w miejscach określonych w uchwale i dojdzie do zakłócenia spokoju 

publicznego lub zanieczyszczania terenu to wówczas określony służby będą podejmowały 

działania zmierzające do wyeliminowania przypadków naruszenia prawa. Następnie pan 

Krzysztof Grzybek oznajmił, że obszar Podzamcza jest objęty monitoringiem miejskim. 

Dodał, że w ostatnich trzech sezonach nie stwierdzono żadnych poważnych naruszeń 

zakłócania porządku w obszarze objętym odstępstwem od zakazu spożywania napojów 

alkoholowych.  
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 Pani Monika Kochowicz (Radca Prawny Urzędu Miasta) oznajmiła, że zgodnie z treścią art. 

14 ust. 2b ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałania alkoholizmowi rada gminy 

może wprowadzić w drodze uchwały odstępstwa od spożywania napojów alkoholowych na 

danym terenie jeżeli uzna, że nie będzie to miało negatywnego wpływu na kształtowanie 

polityki społecznej w zakresie przeciwdziałania alkoholizmowi i nie będzie zakłócało 

porządku publicznego. Wyjaśniła, że ustawodawca upoważnił radę gminy do wprowadzenia 

odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych na danym terenie ale nie upoważnił 

do wprowadzania innych regulacji. Dodała, że kwestię sprzedaży napojów alkoholowych 

regulują odrębne przepisy.  

Autopoprawka wniesiona przez Pana Tomasza Zygnarowskiego Burmistrza 

Wąbrzeźna do uchwały Nr XXVII/182/21 została przez Radę Miasta Wąbrzeźno 

przyjęta jednogłośnie przy 14 głosach „za”. 

Uchwała Nr XXVII/182/21 w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu 

spożywania napojów alkoholowych w miejscu publicznym na terenie Gminy Miasto 

Wąbrzeźno została podjęta przy 13 głosach „za”, 1 głos „przeciw”– załącznik nr 11. 

Ad 15 

Pan Tomasz Zygnarowski przekazał, że  z wnioskiem o przeprowadzenie procedury 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wąbrzeźna dla obszaru 

położonego przy ul. Przejazdowej wystąpili właściciele nieruchomości. 

Obecnie na omawianym obszarze obowiązują trzy miejscowe plany zagospodarowania 

przestrzennego według, których teren ten ma różne przeznaczenie, tj.: usługi, zabudowę 

mieszkaniową jednorodzinna, zabudowę zagrodową oraz drogi dojazdowe i wewnętrzne. 

Mimo wspólnych cech dotyczących lokalizacji wymienionych funkcji urbanistycznych zapisy 

określające warunki lokalizacyjne uniemożliwiają realizację zamierzeń inwestycyjnych. 

Przedstawiony wyżej stan prawny obowiązujących miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego utrudnia sporządzenie atrakcyjnego projektu zagospodarowania dającego 

gwarancję rozwoju w tym miejscu. Sporządzenie jednolitego miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego porządkującego lokalizację usług, handlu, zabudowy 

jednorodzinnej i komunikacji na tych terenach umożliwi uniwersalne prowadzenie działalności 

gospodarczej i rozbudowę budownictwa jednorodzinnego. Po za tym właściciel ternu poprzez 

inwestycje będzie mógł rozszerzyć ofertę usługowo - handlową w tym miejscu i stworzyć nowe 

miejsca pracy dla mieszkańców Wąbrzeźna. 
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Na podstawie opracowanej analizy dotyczącej zasadności przystąpienia do sporządzenia 

zmiany planu i stopnia zgodności przewidywanych rozwiązań z ustaleniami Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Wąbrzeźna uznano 

proponowane zmiany jako zasadne i zgodne z zapisami studium. 

Mając na uwadze powyższe należy uznać, że taki stan faktyczny stanowi uzasadnioną 

podstawę do wszczęcia procedury zmiany mpzp. 

Uchwała Nr XXVII/183/21 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wąbrzeźna dla obszaru 

położonego przy ul. Przejazdowej została podjęta jednogłośnie przy 14 głosach „za” – 

załącznik nr 12. 

Ad 16 

Pan Tomasz Zygnarowski poinformował, że z wnioskiem o przeprowadzenie procedury 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wąbrzeźna dla obszaru 

położonego przy ul. 750 –lecia Wąbrzeźna, dla działki nr 49/9, obręb 0002 o powierzchni 

0,7098 ha wystąpił Prezes Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych i Mieszkaniowych 

„EKOSYSTEM” Sp. z o.o. z , ul. Matejki 13 w Wąbrzeźnie Pan Ryszard Lewalski. Wniosek 

zakłada zmianę planu zagospodarowania dopuszczającego lokalizację zabudowy 

wielorodzinnej i usług nieuciążliwych, gdzie inwestor planuje budowę budynków 

wielorodzinnych.  

 Obecnie na omawianym obszarze obowiązuje miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego z 2004 r. według, którego teren ten jest przeznaczony pod lokalizację 

przemysłu, usług nieuciążliwych, składów, magazynów, działalności hurtowej i warsztatowej 

oraz dystrybucji takich towarów jak: gaz, paliwa płynne i inne. Ustalenia obowiązującego planu 

zagospodarowania zabraniają lokalizacji w tym miejscu zabudowy wielorodzinnej i tym 

samym inwestor nie może realizować swojej inwestycji. 

 Zgodnie ze studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

miasta teren objęty zmianą miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego znajduje się 

w jednostce urbanistycznej nr 5 czyli na „Obszarze Osiedla Grudziądzkiego”( osiedle RW 

TBS) oraz na obszarze o dominującej funkcji usług komunalnych. Planowana lokalizacja 

zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej stanowi kontynuację funkcji mieszkaniowej 

wielorodzinnej na terenach sąsiednich. Uznaje się za zasadne uzupełnienie planowaną funkcją 

zabudowy wielorodzinnej terenu usług komunalnych wyznaczonego w studium, co jest zgodne 

z polityką przestrzenną miasta. Na podstawie opracowanej analizy dotyczącej zasadności 
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przystąpienia do sporządzenia zmiany planu i stopnia zgodności przewidywanych rozwiązań 

z ustaleniami Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego miasta 

Wąbrzeźna uznano proponowane zmiany jako zasadne i zgodne z zapisami studium. 

Mając na uwadze powyższe należy uznać, że taki stan faktyczny stanowi uzasadnioną podstawę 

do wszczęcia procedury zmiany mpzp.  

Uchwała Nr XXVII/184/21 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wąbrzeźna dla obszaru 

położonego przy ul. 750 Lecia Wąbrzeźna została podjęta jednogłośnie przy 14 głosach 

„za” – załącznik nr 13. 

 

Ad 17 

Panie Eleonora Orczykowska poprosiła Pana Tomasz Zygnarowskiego Burmistrza 

Wąbrzeźna o przedstawienie Radnym informacja z pracy w okresie międzysesyjnym. 

Pan Tomasz Zygnarowski zapoznał z Informacją o pracy Burmistrza Wąbrzeźna za okres od 

27 stycznia 2021 roku do 31 marca 2021 roku. – załącznik nr 14. 

Pan Marcin Lewicki odnosząc się do przedstawionej przez Burmistrza Wąbrzeźna informacji 

o pracy w okresie międzysesyjnym zapytał dlaczego nie zostały ujęte posiedzenia Komisji Rady 

Miasta Wąbrzeźno, w których uczestniczył Burmistrz Wąbrzeźna ?.  

Pan Tomasz Zygnarowski oznajmił, że wszystkie informacje dotyczącego spotkań 

Burmistrza Wąbrzeźna zostają zamieszczane na stronie internetowej Urzędu Miasta w zakładce 

pn.: Kalendarz Burmistrza. Dodał, że jego działalność jest transparentna i każdy mieszkaniec 

miasta może sprawdzić na stronie internetowej Urzędu Miasta w jakich spotkaniach 

uczestniczył. Ponadto sprawy związane z działaniami dotyczącymi pandemii COVID 19 nie 

pozwolił na wcześniejsze przygotowanie powyższej informacji dlatego została ona 

sporządzona dopiero w dniu dzisiejszym.  

Pan Marcin Lewicki przekazał, że przy od strony ulicy Mickiewicza między znajdującymi 

się tam blokami wielorodzinnymi zlokalizowana jest droga gruntowa prowadząca do garaży. 

Następnie pan Marcin Lewicki oznajmił, że powyższa droga po okresie zimowym posiada dużo 

ubytków i nierówności. Zapytał czy można przy użyciu jakiegoś kruszywa drogą wyrównać i 

zniwelować powstałe ubytki ?. 
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Pan Tomasz Zygnarowski przekazał Pani Marzannie Wiśniewskiej kierownik Wydziału 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Urzędu Miasta aby wprowadzić do harmonogramu 

napraw dróg gruntowych odcinek przy ul. Mickiewicza.  

Pan Marcin Lewicki przekazał, że wcześniej podejmowano temat ułożenia masy asfaltowej 

na odcinku drogi między blokami przy ulicy Mickiewicza w ramach tzw. odcinka próbnego. 

Zapytał czy istnieje taka możliwość ?. 

Pan Tomasz Zygnarowski poinformował, że planowana do ułożenia w powyższym miejscu 

masa asfaltowa w ramach tzw. odcinka próbnego została wykorzystana na dojazd do Dworca 

PKP. Wyjaśnił, że dojazd do dworca znajdował się w bardzo złym stanie technicznym i należało 

w tym miejscu ułożyć warstwę masy asfaltowej. Dodał, że jeżeli pojawią się możliwości 

ułożenia kolejnych tzw. próbnych odcinków masy asfaltowej to zostanie wykorzystany na 

drogę między blokami przy ul. Mickiewicza.  

Pan Marcin Lewicki zapytał Burmistrza Wąbrzeźna jak na dzień dzisiejszy przedstawia się 

kwestia terenu przy sklepie Inter Marche ? dotyczy to przede wszystkim oświetlenia i 

oczyszczania.  

 Pan Tomasz Zygnarowski poprosił Pana Krzysztofa Grzybka Komendanta Straży Miejskiej 

aby przekazał informacje dotyczące porozumienia z firmą Krokus w kwestii utrzymania terenu 

w obrębie sklepu Inter Marche. 

 Pan Krzysztof Grzybek Komendant Straży Miejskiej poinformował, że zostało podpisane 

porozumienie Burmistrza Wąbrzeźna z firmą Krokus na mocy, którego Gmina Miasto 

Wąbrzeźno może nieodpłatnie korzystać z terenu zlokalizowanego w obrębie sklepu Inter 

Marche. Dodał, że w zamian za możliwość korzystania z powyższego terenu przez 

mieszkańców miasta Gmina Miasto Wąbrzeźno będzie teren utrzymywała w czystości i 

porządku w okresie letnim i zimowym. Firma Krokus nie chciała podejmować rozmów w 

kwestii oświetlenia powyższego terenu.  

 Pan Marcin Lewicki odnosząc się do przedstawionej informacji o pracy w okresie 

międzysesyjnym zapytał czego dotyczy podpisany w dniu 15 marca br. akt notarialny w 

przedmiocie sprzedaży nieruchomości położonej przy ulicy Łabędziej na polepszenie 

warunków zagospodarowania nieruchomości sąsiedniej z bonifikatą 99% ?. 

 Pan Tomasz Zygnarowski oznajmił, że dotyczy to małego fragmentu nieruchomości położonej 

przy skrzyżowaniu ulicy Kasztanowej i ulicy Łabędziej. Nieruchomość stanowi teren zielony, 

który był bardzo często zanieczyszczany. Nieruchomość nabyła właścicielka gruntu 
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sąsiadującego przy wykorzystaniu zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa 99% 

bonifikaty.  

 Pan Marcin Lewicki przekazał, że z uwagi na porę roku co raz więcej osób zaczyna odwiedzać 

tereny rekreacyjne na Podzamczu. Poinformował, że w obrębie zlokalizowanego palcu zabaw 

dla dzieci można zaobserwować młodzież palącą papierosy i spożywającą alkohol. Zapytał czy 

nie można ustawić tablic informacyjnych zabraniających w tym miejscu na spożywanie 

alkoholu i palenia papierosów ?. Zapytał czy kamery zainstalowane na terenie Podzamcza 

zostały już wpięte do systemu monitoringu obsługiwanego przez Straż Miejską ?. 

 Pan Tomasz Zygnarowski oznajmił, że tablice z regulaminem korzystania z placu zabaw 

zostaną zamontowane przez wykonawcę inwestycji na Podzamczu. Dodał, że należy rozważyć 

zamontowanie tablic zawierających informację w jakich miejscach na terenie Podzamcza 

dopuszczone jest spożywanie napojów alkoholowych. Następnie pan Tomasz Zygnarowski 

przekazał, że młodzież przebywająca na Podzamczu powinna posiadać świadomość, że cały 

teren jest monitorowany.  

 Pan Marcin Lewicki oznajmił, że posiada informację iż w Szkole Podstawowej nr 3 od około 

dwóch miesięcy w wyniku zwolnienia lekarskiego jednej z nauczycielek w klasach od I do IV 

nie odbywają się zajęcia z wychowania fizycznego. Dodał, że zgodnie z obowiązującymi 

przepisami tzw. podstawa programowa musi być realizowana. Zapytał czy rzeczywiście 

powyższa sytuacja ma miejsce w Szkole Podstawowej nr 3 ?. 

 Pani Agnieszka Lepisz Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3 oznajmiła, że rzeczywiście 

nauczycielka wychowania fizycznego przebywała na zwolnieniu lekarskim, jednak były to tzw. 

zwolnienia krótkoterminowe w związku z powyższym nie można było podjęć decyzji o 

wprowadzeniu zastępstw. Obecnie nauczycielka dostarczyła tzw. zwolnienie lekarskie 

długotrwałe, które oznacza, że nauczycielka nie wróci do pracy przed końcem semestru 

wystosowano do Zastępcy Burmistrza pismo na wyrażenie zgody zastępstwo i rozdzielenie 

godzin po między pozostałych nauczycieli wychowania fizycznego w SP nr 3. Prawdopodobnie 

po przerwie Świąteczne zajęcia z wychowania fizycznego w SP nr 3 wrócą do normalnego 

funkcjonowania. Zaznaczyła, że w sytuacji tzw. zwolnień lekarskich krótkoterminowych 

wprowadza się zastępstwa doraźne. 

 Pan Marcin Lewicki zapytał Panią Agnieszkę Lepisz od kiedy nauczycielka wychowania 

fizycznego przebywa na tzw. zwolnieniu lekarskim długoterminowym ?. 
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 Pani Agnieszka Lepisz oznajmiła, że nie może dziś precyzyjnie określić dokładnego terminu 

gdyż nie posiada przy sobie dokumentów.  

 Pan Marcin Lewicki przekazał, że nauczycielka, która przebywa na zwolnieniu lekarskim 

oprócz tego, że prowadziła zajęcia z wychowania fizycznego była również wychowawcą klasy. 

Zapytał czy inny nauczyciel z SP nr 3 otrzymał zastępstwo wychowawcy klasy ?. 

 Pani Agnieszka Lepisz poinformowała, że każda klasa musi posiadać opiekuna dlatego 

zastępstwo wychowawstwa klasy zostało przekazane innemu nauczycielowi z SP nr 3. 

Następnie Pani Agnieszka Lepisz oznajmiła, że obecnie nie posiada przy sobie żadnych 

dokumentów i nie potrafi dokładnie określić terminów obowiązywania zastępstw. 

Oświadczyła, że w powyższej kwestii może przygotować dla Radnego Pana Marcina 

Lewickiego pisemną informację.  

 Pan Marcin Lewicki przekazał, że będzie oczekiwał na pisemną informację od Pani Dyrektor 

SP nr 3.  

 Pan Marcin Lewicki oznajmił, że chciałby się odnieść do omawianych na wspólnym 

posiedzeniu wszystkich komisji Rady Miasta stawek za dostarczaną wodę i odprowadzane 

ścieki. Zapytał czy jest na dzisiejszej sesji Prezes MZECWiK Pan Marek Kondraciewicz ?. 

 Pan Tomasz Zygnarowski przekazał, że na życzenie Radnych Rady Miasta Pan Marek 

Kondraciewicz Prezes MZECWiK był na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji Rady 

Miasta w poniedziałek w dniu 29 marca br., gdzie szczegółowo omawiał i wyjaśniał kwestię 

stawek za dostarczaną wodę i odprowadzenie ścieków. Dodał, że nie pamięta aby Radny Pan 

Marcin Lewicki zadawał w poniedziałek jakieś pytania. 

 Pan Marcin Lewicki oznajmił, że Prezes MZECWiK powinien uczestniczyć zarówno w 

posiedzeniach wspólnych Komisji Rady jak i sesjach aby w razie potrzeby udzielać wyjaśnień. 

Następnie pan Marcin Lewicki przekazał, że na poniedziałkowym spotkaniu nie zadawał pytań 

ale w między czasie pojawiły się pewne wątpliwości, które chciałby wyjaśnić.  

 Pan Marcin Lewicki poinformował, że duże wątpliwości budzi wprowadzenie nowej opłaty w 

wysokości 5 zł netto na jeden miesiąc za tzw. licznik zużycia wody. Następnie Pan Marcin 

Lewicki oznajmił, że w latach poprzednich wysokość stawek za wodę i ścieki była 

podejmowana przez Radnych na sesji w drodze stosownej uchwały. Wyjaśnił, że opłata za tzw. 

licznik zużycia wody jest bardzo krzywdząca dla właścicieli budynków jednorodzinnych. 

Wyjaśnił, że powyższa opłata 5 zł netto za licznik jest rozkładana na wszystkich mieszkańców 

bloku wielorodzinnego. Oświadczył, że wszyscy mieszkańcy nie zależnie od tego czy 
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mieszkają w budynkach jednorodzinnych czy blokach wielorodzinnych powinni płacić 

wyłącznie za zużytą wodę i ścieki bez ponoszenia dodatkowych opłat.  

 Pan Tomasz Zygnarowski przekazał, że od co najmniej trzech lat nie jest w kompetencji rady 

gminy ustalanie stawek za wodę i ścieki w drodze uchwały. Zaznaczył, że Burmistrz 

Wąbrzeźna, pracownicy Urzędu Miasta oraz instytucji i spółek miejskich zobowiązani są do 

podejmowania wszelkich rozstrzygnięć zgodnie z przepisami prawa i w granicach prawa. 

Zaznaczył, że Prezes MZECWiK wielokrotnie informował podczas różnego rodzaju spotkań z 

Radnymi o konieczności zmiany stawek za wodę i śmieć. Procedura ustalenia nowych stawek 

za wodę i ścieki przebiegała przez okres kilkunastu miesięcy z organem wyznaczonym w tym 

celu przez Rząd RP tj. Wody Polskie. Dodał, że kompetencja koordynowania stawek wody i 

ścieków z specjalnie powołaną w tym celu instytucją „Wody Polskie” nadana została przez 

Rząd RP na mocy ustawy, a nie przez decyzję czy zarządzenie Burmistrza Wąbrzeźna. 

Przekazał, że Prezes MZECWiK przez okres kilkunastu miesięcy korespondował, korygował, 

wyliczał, ustalał i wyjaśniał z organem powołanym przez Rząd RP kwestię stawki wody i 

ścieków dla Gminy Miasto Wąbrzeźno. Następnie Pan Tomasz Zygnarowski przekazał, że 

opłata za tzw. licznik nie jest opłatą ukrytą tylko jest szczegółowo rozpisana i oszacowana, 

która zawiera w sobie kilka składowych. Ponadto należy pamiętać, że jeżeli po pięciu latach 

licznik się zdelegalizuje to pracownik MZECWiK dokona jego wymiany bezpłatnie bez 

obciążania właściciela nieruchomości. Wyjaśnił, że Prezes MZECWiK na wspólnym 

posiedzeniu wszystkich Komisji Rady Miasta w poniedziałek szczegółowo omawiał wszystkie 

składowe i wszystkie czynnik wpływające na wysokość stawek za dostarczaną wodę i 

odprowadzenie ścieków.  

 Pan Marcin Lewicki przekazał, że każdy Radny Rady Miasta ma prawo zadawać pytania na 

komisjach Rady oraz na sesjach Rady. Dodał, że byłoby dobrym zwyczajem aby Prezes 

MZECWiK uczestniczył w sesjach Rady i przedstawił mieszkańcom miasta informację o 

danych i przyczynach podwyższenia stawki za wodę i ścieki. Następnie Pan Marcin Lewicki 

oznajmił, że nie jest prawdą iż Radni w poprzednich latach nie głosowali na stawką wody i 

ścieków gdyż dokonywali takiej regulacji w drodze uchwały.  

 Pan Tomasz Zygnarowski oświadczył, że powiedział iż od trzech lat Radni Rady Miasta nie 

podejmują w drodze uchwały kwestii wody i ścieków.  

 Pani Marzanna Wiśniewska Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

odnosząc się do dyskusji w kwestii opłaty za licznik zużycia wody poinformowała, że w 

budynkach wielolokalowych obciążenie MZECWiK jest za tzw. główny licznik, natomiast w 
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wspólnotach mieszkaniowych gdzie odbywa się tzw. odczyt zdalny posiadają swoje podliczniki 

i od wielu lat ponoszę z tego tytułu dodatkową opłatę.  

 Pan Marcin Lewicki przekazał, że podczas spotkania z Radnymi Burmistrz Wąbrzeźna 

informował, że Prezes MZECWiK nagra na potrzeby mieszkańców miasta film informacyjny 

dotyczący problematyki stawek wody i ścieków. Zapytał czy taki materiał zostanie nagrany i 

będzie wyemitowany w Miejskiej Telewizji Kablowej ?, 

 Pan Tomasz Zygnarowski oświadczył, że jeżeli mieszkańcy miasta wykażą taką konieczność 

i potrzebę to taki materiał filmowy zostanie nagrany i wyemitowany w MTK. Dodał, że na 

dzień dzisiejszy mieszkańcy miasta nie zgłaszają takiej konieczności.  

 Pani Beata Wiśniewska Radna Rady Miasta Wąbrzeźno przekazała, że pragnie się odnieść do 

uchwalonego i przyjętego przez Radę Miasta programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi. 

Oznajmiła, że jako członek Stowarzyszenia S O S dla zwierząt oraz wolontariusz pragnie 

podziękować Burmistrzom Wąbrzeźna, Pani Marzannie Wiśniewskiej, Panu Krzysztofowi 

Grzybkowi i pracownikom Straży Miejskiej za współpracę i wspieranie działań 

Stowarzyszenia. Dodała, że dzięki współpracy i zaangażowaniu osób działających na rzecz 

zwierząt znacząco poprawiła się kwestia bezdomności zwierząt w naszym mieście. Oznajmił, 

że w ostatnim czasie dołączyli nowi wolontariusze co jest bardzo miły i dobrym akcentem 

pozwalającym na poprawę warunków zwierząt w mieście. Następnie Pani Beata Wiśniewska 

bardzo serdecznie podziękowała wszystkim mieszkańcom Wąbrzeźna, którzy pomagają 

członkom Stowarzyszenia S O S w walce z bezdomnością zwierząt.  

 Pani Beata Wiśniewska przekazała, że w imieniu grupy mieszkańców Wąbrzeźna pragnie 

podziękować funkcjonariuszom Policji za podejmowane interwencje oraz patrole, które 

poskutkowały wyeliminowaniem przepadków zakłócania ciszy i spokoju w centrum miasta 

przy parkingu na Pl. Jana Pawła II.  

 Pani Małgorzata Biewald Radna Rady Miasta Wąbrzeźno zapytała Burmistrza Wąbrzeźna czy 

podjęta została jakaś decyzja dotycząca zatrudnienia osoby do utrzymywania porządku i 

czystości na terenie Podzamcza bądź innego sposobu zarządzania i gospodarowania 

powyższym obszarem ?, Ponadto należy poinformować mieszkańców miasta kiedy nastąpi 

oficjalne odebranie inwestycji na Podzamczu oraz podania terminu możliwości oficjalnego 

korzystania z urządzeń i placów zabaw ?.  

 Pan Tomasz Zygnarowski poinformował, że powyższy teren będzie wprowadzony do 

ogłoszonego przetargu na tzw. utrzymanie letnie i zimowe z określeniem jego godzin 
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zamykania i otwierania. Prawdopodobnie przetarg zostanie ogłoszony w miesiącu kwietniu br. 

Dodał, że terenem budowanej Przystani Wodnej na d j. Zamkowym będzie administrował 

podobnie jak Stadionem Miejski Zakład Usług Komunalnych. Wyjaśnił, że wykonawca 

inwestycji zgodnie z obowiązującą umową musi zadanie zakończyć do dnia 31 maja br.  

 Pan Mateusz Lewański Radny Rady Miasta Wąbrzeźno zapytał Burmistrza Wąbrzeźna czy 

istniej możliwość utwardzenia drogi 26 Stycznia przy pomocy np. kostki lub masą asfaltową ?. 

 Pan Tomasz Zygnarowski przekazał, że obecnie można jedynie wykonać prace doraźne 

polegające na utwardzeniu kruszywem i tłuczniem. Oznajmił, że rozważana jest długo falowa 

koncepcja rozwoju obszaru zlokalizowanego przy ulicy 26 Stycznia. Dotyczy to likwidacji 

znajdujących się tam 16 baraków i przeniesienia mieszkańców do innych lokali mieszkalnych 

na terenie miasta. Dodał, że po wyburzeniu tzw. baraków cały teren można by przeznaczyć pod 

budownictwo lub przeznaczyć do sprzedaży na cele mieszkaniowe. Zaznaczył, że w pierwszej 

kolejności należy rozwiązać kwestię likwidacji tzw. baraków przy ul. 26 Stycznia, a następnie 

kwestią drogi.  

 Pani Iwona Ciesielska-Dąbrowska Radna Rady Miasta oznajmiła, że w imieniu Radnej Anny 

Fabrykiewicz chciała by zapytać czy można przeprowadzić w ramach wiosennych porządków 

dokonać uporządkowania terenu ulicy Okrężnej i ulicy Żeromskiego ?. 

 Pan Tomasz Zygnarowski poinformował, że z uwagi na wykonywaną inwestycję aktualnie 

obszar wzdłuż ulicy Żeromskiego jest palcem budowy, który przekazany został wykonawcy 

zadania.  

 Pani Marzanna Wiśniewska oznajmił, że prawdopodobnie Panie Anna Fabrykiewicz zwraca 

uwagę na teren przy ulicy Okrężnej na odcinku do bazy Miejskiego Zakładu Usług 

Komunalnych gdzie dokonywano składowania wycinanych gałęzi w wyniku prac 

porządkowych w mieście. Przekazał, że część prac już została wykonana i w najbliższym czasie 

teren przy ulicy Okrężnej zostanie uporządkowany. Prace porządkowe wykonają pracownicy 

MZUK.  

 Pani Eleonora Orczykowska Wiceprzewodnicząca Rady Miasta w imieniu wszystkich 

Radnych złożyła mieszkańcom Wąbrzeźna życzenia zdrowia, radości i wytrwałości z okazji 

Świąt Wielkanocnych. Pozdrowiła Przewodniczącą Rady Miasta życząc szybkiego powrotu do 

zdrowia.  
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 Wobec wyczerpania porządku obrad pani Eleonora Orczykowska zamknęła XXVII sesję w 

VIII kadencji Rady Miasta Wąbrzeźno w dniu 31 marca 2021 roku. Poprosiła o wyłączenie 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  

 

Protokołował: 

Jarosław Niedbała 

 Wiceprzewodnicząca Rady 

 Eleonora Orczykowska 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


